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 Akreditace 
Veřejný, volně přístupný seminář se konal ve čtvrtek  14. dubna 2016, 14:00-17:00, 

ve Velké posluchárně v sídle Jednoty českých matematiků a fyziků, Praha 1, Žitná 25. 

Přílohy: 
Z-1  Záznam z AF-LXXI. 
Z-2  Účastníci AF-LXXI. 
Z-3  J. Smrčka: Kontinuita akreditačního procesu: přechod od stávajícího k novému systému. 
Z-4 M. Malý: K diskusi o akreditaci. 

 
1.  Zahájení. Uvítání. Informace. 

      Po zahájení LXXI. Akademického fóra ve 14:15 a uvítání účastníků (Z-2) informoval  
      M. Černohorský o interpelaci vicepremiéra Pavla Bělobrádka Jiřím Zlatuškou stran aktivit 
spjatých s predátorstvím.  

2. Jiří Smrčka: Kontinuita akredita čního procesu: přechod od stávajícího k novému 
      systému. 

      Obsažně komentovaná prezentace (Z-3) podala věcný pohled na současnou situaci, jejíž 
hlavní charakteristikou jsou aktivity vyvolané snahou využít červnového posledního zasedání 
Akreditačí komise ke schválení návrhů, kterých bylo z vysokých škol podáno neobyčejně 
mnoho.   

3. Diskuse. 

     Ve velmi živé diskusi se objasňovaly různé aspekty spjaté s přechodem na uspořádání od 
podzimu řízené nyní vznikajícím Národním akreditačním úřadem. Písemně byl podán jen 
jeden příspěvek (Z-4).       

 3.  Výhled na LXXII. Akademické fórum.  

      LXXII. Akademické fórum se koná ve čtvrtek 19. května 2016. Program se zaměří na 
problematiku probíhajících změn.  

 
LXX. Akademické fórum skončilo v 16:55 hod. 
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